

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada

(Le français suit)

JUDGMENT ON APPEAL

May 31, 2024

OTTAWA – The Supreme Court of Canada has delivered its judgment in the following appeal. The Court invites you to read the [reasons for judgment](#) and the plain language summary called a [Case in Brief](#).

40197 **Earthco Soil Mixtures Inc. v. Pine Valley Enterprises Inc. - and - Canadian Chamber of Commerce (Ont.)**
2024 SCC 20

Coram: Wagner C.J. and Côté, Rowe, Martin, Kasirer, Jamal and O’Bonsawin JJ.

The appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number C68141, 2022 ONCA 265, dated March 31, 2022, heard on October 17, 2023, is allowed with costs throughout. The order of the Court of Appeal is set aside and the trial judgment is restored. Côté J. dissents.

JUGEMENT SUR APPEL

Le 31 mai 2024

OTTAWA – La Cour suprême du Canada a rendu jugement dans l’appel suivant. La Cour vous invite à lire les [motifs de jugement](#) et le résumé en langage simple appelé [La cause en bref](#).

40197 **Earthco Soil Mixtures Inc. c. Pine Valley Enterprises Inc. - et - Chambre de commerce du Canada (Ont.)**
2024 CSC 20

Coram: Le juge en chef Wagner et les juges Côté, Rowe, Martin, Kasirer, Jamal et O’Bonsawin

L’appel interjeté contre l’arrêt de la Cour d’appel de l’Ontario, numéro C68141, 2022 ONCA 265, daté du 31 mars 2022, entendu le 17 octobre 2023, est accueilli avec dépens devant toutes les cours. L’ordonnance de la Cour d’appel est annulée et le jugement de première instance est rétabli. La juge Côté est dissidente.

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada :
Registry-greffe@scc-csc.ca
1-844-365-9662